
 
Respostes a la ciutadania d’ERC al Ple de 23-1-2013 
 
 
La senyora Herranz diu: 
  
 
I l’altra, senyor Giner, fa un mes que vostè va tenir una reunió amb el barri de 
Finestrelles i ens va dir que ens enviaria o ens facilitaria el projecte de 
reparació de la pista i el projecte que havia fet Sant Joan de Deu de la mobilitat 
del barri. Suposo que els empleats d’aquí deuen estar molt enfeinats, perquè ja 
fa més d’un mes i no ens ho ha enviat. Espero que per al dia 6 de febrer que 
tenim la pròxima reunió amb vostè ens ho farà, ens ho portarà si no ens ho ha 
entregat abans.  
 
I m’agradaria saber també si els grups polítics, perquè això de la reparació de 
la pista ja fa anys i panys que està en marxa. Si no recordeu malament, el dia 3 
de febrer farà un any des que els grups de l’oposició us van demanar que 
féssiu, que us miréssiu amb carinyo cinc punts d’una llista de trenta punts. Val, 
d’aquesta llista de cinc punts no s’ha fet absolutament res, i una d’aquestes era 
l’assumpte de la pista. Heu vist el projecte? Sabeu com està? Us n’heu 
preocupat? 
 
La senyora alcaldessa diu: 
 
“El senyor Jordi Raventós.” 
 
El senyor Raventós diu:  
 
L’altra cosa que no he entès bé perquè ho ha dit el Jordi Figueres, però 
desprès jo no d’això, que ha preguntat, quan han dit que s’havia abaixat el 
pressupostun 8 per cent, i les entitats, a quant les entitats no ho sé, llavors ha 
dit no sé què del 50 per cent, i jo m’he fet un lio. Llavors m’agradaria saber en 
concret que el 8 per cent és que s’havia abaixat el dels polítics, si no ho he 
entès malament, però en canvi no he entès el tema de les associacions 
d’Esplugues, quin tant per cent se’ls ha abaixat de les subvencions que tenien. 
 
 
 
 
El senyor Figueres diu: 
 
“Sí, no, jo deia que havia identificat tres preguntes concretes. Una de la 
senyora Herranz respecte, bé, a tot aquell reguitzell de problemàtiques que 
tenia el barri de Finestrelles.La veritat, haurem de recuperar el document.Sí 
que em consta com a mínim tot el tema de reparació de la pista, però la veritat 
és que poca cosa més. 
 
Sobre la rebaixa de les subvencions que han patit les entitats i que jo dic que 
no han patit els grups polítics, que ens preguntava el senyor Raventós. A mi em 



consten diverses rebaixes, dades que ens donava el mateix equip de govern, 
vull dir, a les subvencions a activitats culturals de les entitat en el període de 
2008 al 2013 es parlava d’un 21, que és gaire bé un 25 en realitat, un 25 per 
cent a les activitats culturals. A les entitats esportives un 15,33 i a les entitats 
juvenils un 3,7. Jo el que dic és que durant aquest període, a partir de..., podia 
haver-hi algun retoc, que ho dubto, durant el traspàs d’un mandat al’altre, però 
a mi em consta que en el pressupost d’enguany es manté la mateixa aportació 
que es fa als grups polítics i que entenc que podia ser fàcilment rebaixada. 
Com a mínim amb la mateixa intensitat que s’ha abaixat a les entitats, cosaque 
no ha succeït.” 
 


